
Samenvoegen Leefbaarheidsbudget en Bewonersondersteuningsbudget 

Afgelopen week heb ik met steeds meer verbazing gekeken naar commissie Bestuur  

tijdens de bespreking van bovenstaand onderwerp. 

Het is mij tijdens het volgen van de debatten  opgevallen ,dat de raadsleden verschillend dachten 

over waar de diverse budgetten voor bedoeld zijn. 

En dat voor het voeren van een debat over de budgetten, een zelfde begrip van die budgetten door 

de raadsleden ,wat onze wijkraad betreft van groot belang is.  

Zo werd er beweerd dat wijkraden,  activiteiten zouden organiseren van de subsidie bestemd voor de 

wijkraden; waar de wijkraad  naar mijn weten alleen  vergaderingen en wijkbrieven  van mag 

bekostigen. Volgens mij staat deze subsidie voor wijkraadskosten buiten de discussie. 

Om het een en ander duidelijk te krijgen, begin ik met het Bewonersonsdersteuningsbudget. 

Een budget waar de wijkraden niet op zaten te wachten, maar op een bepaald moment desondanks 

is ingevoerd. 

Vanaf het moment dat dit budget werd ingevoerd, is er onduidelijkheid over: 

Waar mag je het nu wel en waar mag je het nu niet aan uitgeven? 

Het gevolg was, dat het meeste geld in de pot bleef en dus niet uitgegeven werd. 

In ieder geval mogen de wijkraden  hier ook geen buurtactiviteiten van betalen.  

Dat dit geld nu wel kan worden uitgegeven en beschikbaar komt voor alle Haarlemmers en bij het 

Leefbaarheidsbudget komt, is dus een goed plan. 

 

Van het leefbaarheidsbudget, bestemd voor bijv. straatfeesten, braderieën, bankjes in de openbare 

ruimten , een extra hek om een speelplek heen etc. is vaker gebruik gemaakt. De regels om hier een 

beroep op te kunnen doen, zijn duidelijk. 

Helaas is voor de gewone burger dit budget al een tijd onvindbaar. Jaren terug kon je op de website 

van de gem. Haarlem hier van alles over vinden. Helaas is deze informatie op de website verdwenen. 

Gevolg: veel geld blijft in de pot. 

Het is dus goed als hier  in de toekomst weer duidelijke informatie over beschikbaar komt voor alle 

Haarlemmers, die een leuk plan hebben voor de buurt. Zet het weer op de website en regelmatig in 

de Stadskrant. 

Maak de vragen om het budget aan te vragen niet te ingewikkeld, zodat men niet gelijk ontmoedigd 

raakt. En haal de tegenprestatie eraf. Men levert immers al een prestatiedoor tijd en energie te  

steken in het bedenken en uitvoeren van een activiteit. 

 



 

Communiceer duidelijk over dit, in de toekomst geheten,  initiatievenbudget. 

Nu de Raad van vijf. 

Naar mijn mening is het goed als de wijkraden, buurtcoöperaties, het speeltuinbestuur, de 

buurthuizen om advies wordt gevraagd over de ideeën, waar men budget voor aanvraagt. 

De gem. Haarlem, die het geld beschikbaar stelt, moet uiteindelijk als geldschieter de aanvraag goed- 

of afkeuren.  

Het ligt voor de hand dat de gem. Haarlem in deze vertegenwoordigd zal worden door de 

stadsdeelverbinder . Ieder stadsdeel is dan ook gelijk voorzien. 

Hij/zij kan dan bij de anderen van het gebiedsteam advies vragen, zodat alle aspecten die bijdragen 

aan de leefbaarheid aan bod komen. Denk aan groenvoorzieningen, speelvoorzieningen, 

sportfaciliteiten, buurtfeesten etc. 

Ik hoop dat u meer duidelijkheid hebt gekregen over de verschillende budgetten .En met u de 

Haarlemmers waarvoor het budget bedoeld is. 

 

 

 


